
 

                    Številka: 

Datum: 11. 4. 2017 

 

  Zapisnik seje Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede UM 

 

Seja Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede UM je bila 11. aprila 2017 ob 14.00 uri v 

predavalnici 6. Na zboru je bilo prisotnih 16 visokošolskih učiteljev in znanstvenih sodelavcev od 

skupaj 24 in 6 študentov od skupaj 6. članov AZ s strani študentov. Zbor je bil sklepčen.  

 

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora FVV UM 
2. Predlog nove Strategije razvoja FVV 
3. Predstavitev samoevalvacijskega poročila FVV za študijsko leto 2015/2016 
4. Notranja »follow up« evalvacija FVV 
5. Volitve nadomestnega člana Poslovodnega odbora FVV UM 
6. Informacije vodstva FVV 
7. Predlogi in pobude 

 
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno potrjen. 
 
 

AD 1 
Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora FVV UM 
Predsednik Akademskega zbora FVV UM izr. prof. dr. Igor Areh je na kratko podal pregled vsebine 

zapisnika z zadnje seje Akademskega zbora FVV z dne 13. 12. 2016. Na zapisnik ni bilo podanih 

nobenih pripomb. Soglasno je bil sprejet sklep: 

SKLEP 1:  

Akademski zbor FVV UM soglasno potrjuje vsebino zapisnika zadnje seje Akademskega zbora FVV z 

dne 13. 12. 2016. 

 

AD 2 

Predlog nove Strategije razvoja FVV 

Delovna skupina je pripravila predlog nove Strategije razvoja FVV za obdobje 2017-2023. Dekan je 

povedal, da smo v mesecu decembru na FVV sprejeli prenovljeno poslanstvo, vizijo in nov slogan FVV. 

Predlog nove strategije je bil obravnavan na katedrah, soglasje pa je podal tudi Študentski svet FVV. 

Na osnovi sprejete Strategije razvoja bo vsako leto pripravljen krajši izvedbeni načrt, v katerem bodo 

opredeljeni ukrepi za doseganje uresničevanja strategije, roki in osebe, odgovorne za uresničevanje 

ukrepov. Izr. prof. dr. Igor Bernik je predstavil glavne usmeritve nove Strategije razvoja FVV. Na 

predlog ni bilo podane nobene pripombe. Predlog bo po obravnavi na seji Akademskega zbora FVV 

obravnavan še na seji Senata FVV. Soglasno je bil sprejet sklep: 

SKLEP 2: 

Člani Akademskega zbora FVV so soglasno sprejeli predlog nove Strategije razvoja FVV UM za 

obdobje 2017-2023. 
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AD 3 

Predstavitev samoevalvacijskega poročila FVV za študijsko leto 2015/2016 
Predsednik Komisije za ocenjevanje kakovosti FVV izr. prof. dr. Igor Areh je predstavil glavne 

ugotovitve Poročila o samoevalvaciji FVV za študijsko leto 2015/2016. Pri pripravi podatkov so 

sodelovali prodekani ter strokovne službe. V primerjavi z lanskim letom je stanje na večini področij 

primerljivo, opaziti pa je rahel zastoj razvoja. Na osnovi ugotovitev komisije je Senat FVV sprejel 

Ukrepe za izboljšanje delovanja FVV za leto 2017. Soglasno je bil sprejet sklep: 

SKLEP 3:  

Akademski zbor FVV UM se seznanja s Poročilom o samoevalvaciji FVV za študijsko leto 2015/2016. 

 

AD 4 

Notranja »follow up« evalvacija FVV 

Dne 18. in 19. 4. 2017 bo na FVV potekala notranja »follow up« evalvacija. Dekan je prisotne seznanil 

s potekom evalvacije in jih prosil, da bi se seznanili z glavnimi podatki o fakulteti, o katerih bi jih lahko 

evalvatorji spraševali.  

 

AD 5 

Volitve nadomestnega člana Poslovodnega odbora FVV UM 
Prof. dr. Gorazd Meško je podal odstopno izjavo z mesta člana Poslovodnega odbora FVV zaradi 

prevzema funkcije predsednika Upravnega odbora UM. Dekan je predlagal, da se za novega člana 

izvoli izr. prof. dr. Igor Areh.  

Na seji je bila imenovana volilna komisija v sestavi: doc. dr. Blaž Markelj (predsednik), asist. dr. Kaja 

Prislan in Sara Kandolf (študentka), ki je izvedla tajne volitve. Komisija je po pregledu glasovnic 

ugotovila, da je glasovalo 21 članov Akademskega zbora. 20 članov Akademskega zbora je glasovalo 

za, 1 član je bil vzdržan, nihče ni bil proti. Komisija je ugotovila, da je bil izr. prof. dr. Igor Areh 

soglasno izvoljen za člana Poslovodnega odbora FVV UM.   

SKLEP 4: 

Izr. prof. dr. Igor Areh je izvoljen za člana Poslovodnega odbora FVV UM, in sicer za mandatno 

obdobje do 26. 9. 2019. 

 

Pisno poročilo o volitvah članov Poslovodnega odbora FVV je priloga zapisnika. 

 

AD 6 

Informacije vodstva FVV 

Dekan izr. prof. dr. Andrej Sotlar je povedal, da je vodstvo UM na strateškem kolegiju predstavilo 

predloge kazalnikov za določitev ključa delitve sredstev med članicami. S FVV smo poslali pripombe 

na predloge in predlagali kazalnike, ki bi bili primerni za določitev ključa. 

 

Prodekan za mednarodno sodelovanje doc. dr. Aleš Bučar Ručman je povedal, da imamo sklenjenih 

40 sporazumov za Erasmus+ izmenjave. Trenutno je na FVV 7 tujih Erasmus+ študentov, 11 študentov 

FVV pa je na študiju v tujini. 
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Prodekan za gospodarsko dejavnost in razvoj prof. dr. Bojan Tičar je povedal, da smo pridobili 

lokacijsko informacijo. Na podlagi le-te in podanih pogojev soglasodajalcev je pripravljen Dokument 

identifikacije investicijskega projekta (DIIP). DIIP bomo prestavili vodstvu UM, nato pa bo šel še v 

potrditev na Upravni odbor UM. 

 

Prodekan za izobraževalno dejavnost izr. prof. dr. Igor Bernik je predstavil podatke o prijavah na 1. 

razpisnem roku za dodiplomski študij. Pripravlja se pedagoška obveza za študijsko leto 2017/2018, 

prav tako se bodo pripravile manjše spremembe študijskih programov. V študijske programe FVV bo 

potrebno dodati izbirne vsebine. Sprejeta je bila sprememba klasifikacije Klasius-P. FVV je podala 

predloge sprememb, vendar jih SURS ni sprejel, zato bo preučena najboljša možnost za FVV glede na 

obstoječo klasifikacijo. V pripravi so nova navodila za izdelavo zaključnih del na FVV, ki bodo obvezna 

za vsa dela, oddana v referatu od 1. 6. 2017 naprej. Nataša Knap bo v mesecu maju izvedla dve 

izobraževanji za študente na temo citiranja. Za študijski program Informacijska varnost bo izvedena 

prva notranja evalvacija, saj NAKVIS ne izvaja več reakreditacijskih postopkov.  

 

Prodekan za raziskovalno dejavnost izr. prof. dr. Branko Lobnikar je rekel, da bomo v prihodnje 

skušali še okrepiti raziskovalno delo na FVV, intenzivirano bo delo na notranjih raziskovalnih 

projektih. Prof. dr. Gorazd Meško je še vedno predstojnik Inštituta za varstvoslovje. Dr. Lobnikar je 

povedal, da se na UM pripravljajo merila za izvolitev v raziskovalne nazive. 

 

AD 4 

Predlogi in pobude 

Pod točko ni bilo razprave. 

 

 

Zbor je bil zaključen ob 15.00. 

 

 

Zapisnikar:  

Anja Lesar                                                                                                                 

   

 izr. prof. dr. Igor Areh                                                                                                            

   Predsednik Akademskega zbora FVV 

 

                                                                                                                                  


